
Słupsk dnia 6 listopada 2012 r. 

Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej 

Szanowna Pani Marszałek! 

Z wielkim żalem przyjęliśmy informację o tym , ze z przyczyn formalnych nie 
przyjęła Pani zawiadomienia o utworzeniu Komitetu Inicjatywy Ustawodawczej 
Projektu Ustawy o Rodzinnych Ogrodach Działkowych .W swoim wystąpieniu 
do Pani z dnia 9 października 2012 r, desygnowanym przez przedstawicieli 
wszystkich rodzinnych ogrodów działkowych z terenu działania okręgu 
zwróciliśmy się o pomoc w działaniach zmierzających do wprowadzenia pod 
obrady Sejmu obywatelskiego projektu ustawy . 
Nie jesteśmy prawnikami i nie będziemy oceniać powstałej sytuacji pod 
względem prawnym . Jednak posiadamy dostateczną wiedzę o tym czy 
rzeczywiście w każdym przypadku składania projektu ustawy są oceniane skutki 
ustawy dla budżetu Państwa i Gmin z tego co wiemy tak nie jest . Nie będziemy 
tu poruszać skutków społecznych wielu uchwalonych ustaw a te są naszym 
zdaniem ważniejsze od skutków finansowych . Na budżet Państwa i Gmin 
składają się wszyscy obywatele i to oni powinni z nich korzystać . Dzisiaj nie 
można precyzyjnie oszacować skutków finansowych projektu ustawy ale na 
pewno nie będą one naruszały interesu innych grup społecznych.. 
Szanowna Pani Marszałek! 
Nie chcemy wyciągać daleko idących wniosków w dalszym ciągu liczymy na to 
, ze spełni Pani oczekiwania polskich działkowców . W pełni popieramy 
działania Pełnomocnika Komitetu Obywatelskiego i oczekujemy przyjęcia 
zawiadomienia przez Panią Marszałek . 
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